

The MDS Sciex Student Bursary Award(s)

The Canadian Society for Analytical Sciences and Spectroscopy (CSASS) established the Student Bursary Award(s), sponsored by MDS Sciex, in order to recognize exceptional students at either the undergraduate or graduate level. Up to three awards (one consisting of \$400 and two of \$300) will be made in 2006. Applicants are evaluated on the basis of their interest and/or involvement in the CSASS, academic and research accomplishments, and financial need. Applications must be received by April 21st, 2006 at the following address and the winner will be announced at the 52nd International Conference for Analytical Sciences and Spectroscopy (ICASS), which will be held in Kelowna, British Columbia on June 18-22, 2006.

Dr. Ralph Sturgeon, Chair
CSASS Awards Committee
National Research Council of Canada
Institute for National Measurement Standards
1200 Montreal Road
Ottawa, ON, K1A 0R9

More information about the award can be obtained from www.csass.org or by contacting the President of the CSASS, Teresa Switzer, at (416) 235-5834 or teresa.switzer@ene.gov.on.ca.

Eligibility Requirements:

1. Canadian Citizenship or landed immigrant status
2. Member of the CSASS
3. Undergraduate or graduate student doing a research project in an analytical science or spectroscopy related field
4. Demonstration of academic excellence
5. Demonstration of financial need
6. If no applications meet the standards of the reviewing committee then the bursary will not be given for that year

Applications must include:

1. The completed application form
2. A one page statement from the applicant summarizing financial need, involvement or interest in the CSASS, and academic achievements
3. A copy of the applicant's curriculum vitae
4. Transcripts from the applicant's post-secondary institution(s)
5. One reference letter

Note: All information submitted by the applicant must be on letter size paper using at least 10 pt font with standard 1" or 2.5 cm margins.

Application Form for the MDS Sciex Student Bursary Award(s)

Last Name:

Given Name(s):

Street Address:

City/Town:

Province:

Postal Code:

Country:

Home Phone Number:

Work Phone Number:

E-mail address:

Current Academic Institution:

Program and Year of Study:

Name of Research Supervisor:

E-mail Address:

Phone Number:

Short Description of Research Project:

The number of years as a CSASS member:

Applicant Signature :

Date :

Bourse(s) d'étude MDS Sciex

La Société canadienne des sciences analytiques et de spectroscopie (CSASS) a établi les Bourses d'Étude commanditées par MDS Sciex afin de récompenser des étudiants exceptionnels au niveau des études de premier cycle et à celui des cycles supérieurs. En 2006, on offrira jusqu'à trois bourses (une de 400\$ et deux de 300\$). Les candidats sont évalués selon leur intérêt et/ou leur implication dans la CSASS, leur performance académique et de recherche et leurs besoins financiers. Les demandes doivent être soumises avant le 21 avril 2006 à l'adresse ci-dessous et les noms des gagnants seront dévoilés lors de la 52^{ième} Conférence Internationale des Sciences Analytiques et de Spectroscopie (ICASS), qui se tiendra du 18 au 22 Juin 2006 à Kelowna, en Colombie Britannique.

Dr. Ralph Sturgeon, Président
Comité des Bourses CSASS
Conseil National de Recherche du Canada
Institut des étalons nationaux de mesure
1200 chemin de Montréal
Ottawa, ON, K1A 0R9

On peut obtenir de plus amples informations sur ces bourses au www.csass.org ou en contactant la présidente de la CSASS, Teresa Switzer, au (416) 235-5834 ou teresa.switzer@ene.gov.on.ca.

Conditions d'Éligibilité:

1. Citoyenneté canadienne ou statut d'immigrant reçu
2. Membre de la CSASS
3. Étudiant-e de 1^{er} cycle ou d'un cycle supérieur effectuant un projet de recherche dans un domaine relié aux sciences analytiques ou à la spectroscopie
4. Excellence académique
5. Démonstration de besoins financiers
6. Si aucune demande ne rencontre les critères établis par le comité de sélection, la bourse ne sera pas attribuée

Les demandes doivent inclure:

1. Un formulaire de demande dûment rempli
2. Une déclaration d'une page mettant en évidence les besoins financiers, l'implication ou l'intérêt dans la CSASS et les performances académiques
3. Une copie du curriculum vitae
4. Les relevés de notes des institutions post-secondaires
5. Une lettre de référence

N.B.: Toute information soumise par les candidat-es doit l'être sur papier format lettre avec police de caractères d'au moins 10 pt et des marges standards de 1" ou 2.5 cm.

Formulaire de Demande pour les Bourses d'Étude MDS Sciex

Nom:

Prénom(s):

Adresse:

Ville:

Province:

Code Postal:

Pays:

Téléphone (Maison):

Téléphone (Travail):

Courriel:

Institution Académique Actuelle:

Programme et Année d'étude:

Nom du Superviseur de Recherche:

Adresse Courriel:

Téléphone:

Brève Description du Projet de Recherche:

Membre de la CSASS depuis:

Signature:

Date: